
Verslag presidium 1 november 2016  

Aanwezig Joost van Herpen (voorzitter), Karolien Pouwels, Klaas Roskam, Wim Vos, Jan 
Mülder, Annemieke Vermeulen (burgemeester), Ina Schutte (griffier) en Els Boers (verslag).
Erik Luchtenburg (gemeentesecretaris) bij de agendapunt 4.

1. Opening en mededelingen speciaal welkom aan de nieuwe griffier, Ina. 

2. Vaststellen agenda, de agenda is akkoord.. 

3. Besluitenlijst 4 oktober  is akkoord

4. Lange Termijn Agenda (LTA)
Vandaag is de meest geactualiseerde LTA toegevoegd aan de stukken. 
Bij 26-01-17 staat de kadernota RUD, hier behoren alle kadernota’s van 
gemeenschappelijke regelingen te staan  
Voor december staat er veel op de agenda, maar het zijn niet allemaal 
bespreekstukken. Wel is er voldoende tijd nodig om de stukken te kunnen 
doornemen. De afspraak is dat stukken meteen beschikbaar komen als ze bij de 
griffier binnen komen. Dit betekent dat er volgende week 4 stukken beschikbaar, 
zullen zijn en het overige de week erop.
Risicomonitor Grondbedrijf moet kan wel naar januari, voor de zekerheid checkt 
Erik dit binnen de organisatie. 
De wens is om met kleuren wijzigingen in de LTA aan te geven. Rood weg, groen 
nieuw bijvoorbeeld.

5. Lijst moties en lijst toezeggingen
    De toezeggingenlijst kan niet gebruikt worden als informatievoorziening naar de  
    raad. De tekst bij de afhandeling hoort ook als informatie naar de raad te gaan. Dit
    geldt voor die teksten die nog niet zijn gecommuniceerd naar de raad, zoals bij 
    voorbeeld over de motie Monitoba. 
   
    Bij nr. 32 is de tekst verdwenen en actietekst moet nog worden aangepast.
    Voor nr. 33. Moosterweg oktober, wordt uitgezocht wanneer dit nu wordt. 
    Toezegging: syntus busvervoer – verslag provincie overleg naar de raad, erbij 
    zetten, dus nog niet verwijderen.
    Er komt nog een dataschema over de afhandeling van de regionale woonvisie.
    In het algemeen is de wens dat toezeggingen accurater worden opgenomen in de 
    toezeggingenlijst, vooral ook van de inforonde. De lijn is dat toezeggingen in de
    informatieronde niet worden opgenomen als daar al voor de eerstvolgende 
    raadsvergadering aan wordt voldaan.     

6. Agenda en behandeling begroting inforonde 3 november en raad 10 
    november.
    Het voorgestelde behandelschema is akkoord, aan het eind kunnen dan nog die 
    onderdelen aan de orde komen, die gemist worden bij het schema. 
    Aan de tafel komen de collegeleden, ambtenaren en per fractie 2 personen.
    De doelenbomen worden op scherm geprojecteerd, zodat iedereen in de zaal er 
    kennis van kan nemen. We printen niets. 
    3 november is er geen deel  presentatie-avond.



     Agenda raadsvergadering 24 november en inforonde 10 november
     De Verordening rechtspositie ligt al een maand bij de griffier, vandaar dat deze er 
     nu is opgezet. Na enige discussie wordt besloten om het college het voorstel te 
     laten aanpassen door het onderdeel over  de fractieondersteuning eruit te halen.  
     Eerst dient daar nog een discussie over plaats te vinden binnen de raad. 

     Raadsvoorstel Integraal vastgoed is vanmiddag toegevoegd, omdat de  
     besluittekst niet eerder kon worden aangepast. Verzoek van het presidium is dat, 
     als raadsvoorstellen op verzoek van de griffier aangepast worden, dit dan eerder 
     wordt aangeleverd, zodat het presidium tijdig er kennis van kan nemen.

    Op 24 november worden de A-stukken besproken na de raadsvergadering.  
    De agenda’s worden aangepast, de aanvangstijden en de vergaderplaats.

    10 november inforonde aanpassen, tijden staan verkeerd. 
    De rekenkamercommissie wordt apart uitgenodigd.

7. Evaluatie raadsvergadering 27 oktober 
   De galm in de geluidsinstallatie was niet fijn, daar wordt nog naar gekeken. Eind 
   november is de nieuwe installatie er. Het besluit ingekomen stukken was 
   onduidelijk. Het Kiesbureau had niet de namen op een formulier gezet van de
   degenen die het raadslid niet hebben aanvaard. Op verzoek van de drie 
   raadsleden is dit alsnog aangevuld. Het advies is om die namen standaard op te 
   nemen, zoals blijkbaar elders ook gebruikelijk is.  
   De volgorde van vertrek en nieuw was niet helemaal zo als het zou moeten, maar  
   was de meest praktische volgorde om recht te doen aan het afscheid.
   Verzoek is om de spreekstoelen wat naar achter te zetten zodat de raadsleden  
   ernaast ook goed zich hebben. 
   Een 3de spreekstoel naast de voorzitter wordt gemist.

8. Presentatieavond 3 november en deel 24 november.
    3 november:
    Fractievoorzitters vergaderen na de informatieavond, daarom is er geen 
    presentatieavond. 
    24 november:
    Na de raadsvergadering staan de A stukken op de agenda in een uitwisseling. 

9. Voorstel 17 november of 8 december evaluatie vergaderproces
    Eerst gaat een werkgroep aan de slag en deze adviseert of er een aparte avond 
   nodig is. 

10. Inventarisatie aandachtspunten van de fractie over vergader-proces, n.a.v. 
      fractievoorzittersoverleg over behandeling verordeningen van de raad.
     Er komt een werkgroep 1 per fractie die Inventariseert waarover wel en waarover 
    geen discussie nodig is.  De werkgroep kan adviseren over de vervolgstap. De 
    griffier zal het alles ook met frisse blik bekijken en de werkgroep adviseren en een 
    bijeenkomst regelen.
    Lid per fractie: Barto, Jan, Karolien, Joost en VVD?

11. Rondvraag
Iedereen die nog geen druppel heeft wordt persoonlijk benaderd. 

      Met de druppel is er toegang tot het hele gebouw niet iedereen vindt dat prettig. 

12. Sluiting 18.40 uu


	

